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听力材料 

 第一节：听下面五段小对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的 A、B、C 三个选

项中选出正确的选项，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有 10 秒钟的时间回

答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。 

1.  W: I can play the guitar. What about you, Nick? 

 M: I can play the drums. We can go to the music festival together. 

2.  W: Do you want to join the art club, Peter? 

 M: Yes. I like drawing. I think it’s interesting. 

3.  W: What time do you go to school in the morning, Daniel? 

 M: I go to school at a quarter past seven. It takes me fifteen minutes to get there. 

4.  W: Excuse me, is there a bus stop near here? 

 M: Yes, there’s one on Green Street. It’s about two kilometers away from here. 

5.  W: Do the students in the village take the bus to school? 

 M: No. There is a big river. So they have to go to school by boat. 

 第二节：听下面两段长对话。每段对话后有 2 至 3 个小题，从题中所给的 A、B、C 三

个选项中选出正确的选项，并标在试卷的相应位置。听完对话后，你有 10 至 15 秒钟的时间

回答有关小题。每段对话读两遍。 

 听下面一段长对话，回答下面 6-7 两个小题。听对话前，你将有 10 秒钟的时间阅读有

关内容。 

W: What time is it now? 

M: It’s half past eight. The art festival starts at nine. 

W: What do you do in the festival? 

M: I am good at drawing. So I want to show some of my pictures. 

W: Sounds great. 

 听下面一段长对话，回答下面 8-10 三个小题。听对话前，你将有 15 秒钟的时间阅读有

关内容。 

 W: Do you run every morning, Jack? 

 M: Yes. After I get up, I run for half an hour every day. 

 W: When do you get up? 

 M: At 6:00 a.m. 

 W: So early. 

 M: Yes. Because I have many things to do every morning. 

 W: Oh? What do you do after running? 

 M: I take a 15-minute shower, and then I have a quick breakfast. After that, I ride to school. 

 第三节：听下面一段独白。从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出正确的选项，并标

在试卷的相应位置。听独白前，你将有 25 秒钟的时间阅读有关内容。独白读两遍。 

 W/M: My sister Sally and I are in the same school. Every morning we get up at 6:30. 

 After breakfast, we often watch the morning news for 20 minutes. Then we go to school. 

There are four classes in the morning. Then we have lunch in the school canteen. School is over at 

4 p.m. 

 After dinner, Sally goes to the music club and I go to the chess club. On Friday afternoon, we 

join the Chinese club together because we want to speak Chinese well so that we can visit China 

one day. 
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一、听力（共 15 小题；第一节每小题 1 分，第二、三节每小题 2 分，满分 25 分） 

 1-5 ACBBA    6-10 BCCAB    11-15 ABCBB 

二、完形填空（共 15 小题；每小题 1 分，满分 15 分） 

 16-20 ABDBB 21-25 CCAAB 26-30 BACBC 

三、阅读理解（共 15 小题；每小题 2 分，满分 30 分） 

 31-35 CACCB 36-40 DABCB 41-45 BACDD  

四、词汇运用（共 15 小题；每小题 1 分，满分 15 分） 

 46. job      47. fifty     48. best     49. villagers   

 50. leaves  51. live   52. sometimes    53. teaches   

 54. by     55. quickly 56. forty    57. center    

 58. minutes   59. afraid    60. exercise 

五、语法填空（共 10 小题；每小题 1 分，满分 10 分） 

 61. an  62. but  63. in  64. eats  

 65. never  66. first  67. singing  68. play  

 69. well  70. to have  

六、任务型阅读（共 5 小题；每小题 1 分，满分 5 分） 

 71. Forty-one/41 (years old) 

 72. Four kilometers 

 73. What 

 74. shoes 

 75. Half an hour  

七、书面表达（共 1 小题，满分 20 分） 

 76. Possible version: 

Dear Alice, 

 How is it going? Thank you for your last e-mail. Now let me tell you something about my 

daily life. 

 Every school day, I usually get up at 6 o’clock and then I have a quick breakfast. The school 

is 3 kilometers away from my home. It takes me less than half an hour to walk to school. Walking 

is good exercise, isn’t it? There are 4 classes in the morning and 3 classes in the afternoon. The 

first class begins at 8:00 a.m. and the last one finishes at 4:00 p.m. I have lunch at the school 

dining hall. The food here is delicious. After school, I have a guitar lesson in the music club for 1 

hour. I have great fun playing the guitar. When I get home, I always do my homework first. Before 

going to bed, I always do some reading. In short, I have a really busy school day. What about 

yours?   

 I’m looking forward to your reply.  

All the best, 

Li Hua 

 

 


